
Referat bestyrelsesmøde Skellet 12.10.21  

 

Deltagere: Trine Mortensen, Peter Thorn,  

Afbud: Anders Stensbøl Christiansen, Palle Kjær, Axel Jørgensen, Matt Peschcke- Køedt, Misha Fasberg 

 

1. Godkendelse af referatet fra sidste møde 

Referatet er godkendt via mail og uploadet til hjemmesiden 

2. Vedligeholdelse af vejbomb 

Vi afventer tilbud fra Saferoads - som er det firma der leverer og monterer vejbomb. 

Peter og Trine ønsker også tilbud på at få lave bombene om til asfaltbomb.   

 

3. Honorar til bestyrelsesmedlemmer 

 

Kontingentfritagelse til bestyrelsesmedlemmer 

GF2016 besluttede at medlemmer af bestyrelsen er kontingentfritaget. Dette gælder ordinære medlemmer af 

bestyrelsen. Bestyrelsen præciserer, at dette gælder for medlemmer som enkeltpersoner og selv om et medlem måtte 

eje flere huse er der kun en kontingentfritagelse.  

 

Honorar til formand og kasser 

Det har igennem mange år været kutyme for at formand og kasser i Grundejerforeningen Skellet modtog honorar for 

deres bestyrelsesarbejde som forventes at være mere tidskrævende end øvrige bestyrelsesmedlemmer. Honorar til 

formanden blev midlertidig fjernet på GF2016 mens honorar til kasser blev fastsat på 1000,- kr årligt.  

Punktet tages op på kommende bestyrelsesmøde.  

 

4. Vejene 

Vi afventer fortsat at Novomatrix og TDC er færdige med nedgravning af Fiber. Herefter laver bestyrelsen en 

vedligeholdelseplan for vejene. Dette skal udføres af et professionelt firma.  

Bestyrelsen har møde med et firma 1.11.21 der skal give første tilbud på ny asfaltering af skellets veje.  

Bestyrelsen har pga. travlhed i byggebranchen udfordringer med at få firmaer til at give tilbud. 

Endvidere skal vi være opmærksomme på overordentlige store prisstigninger i entredørbranchen og i mateialer.    

 

5. Strandgrunden/Klintevej 53 

Hegn: Matt og Palle: der mangler fortsat justering af hegn. 

Planter til hegnet: Der skal plantes til oktober f.eks. vin. 

Kommende arbejdsdage: 24. oktober – Der er ingen af os der er i Hald denne dag så nyt forslag er 30.10.21 kl. 10-12. 

 

6. Eventuelt 

Der var ikke punkter til eventuelt.  

 

Kommende bestyrelsesmøder  

Oktober i København: 12. oktober kl. 18:00 hos Trine på Østerbro 

Februar i København: 24. februar kl. 18:00 hos Trine på Østerbro 

April i Hald: 16. april starter med arbejdsdag på grunden kl. 10:00 og herefter bestyrelsesmøde 

Maj i Hald: Forslag: 8. maj kl 12:00  

Sommerfrokost i Hald: Forslag: juni 

GF 2022 12. juni 2022 kl. 10:00 på Hundested kro 

 

 

Referent: Trine Mortensen 


